

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

К.и.н. Бучатская Юлия Валерьевна, старший научный сотрудник отдела европейстики Музея антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук

Адрес: Музей антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук, г. Санкт-Петербург, Университетская наб., д. 3, Россия 199034

PhD **Julia V. Buchatskaya**, Senior Researcher at the Department of European Studies, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences

Address: Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences, 3 Universitetskaya nab., St. Petersburg, 199034 Russia

e-mail: julia.butschatskaja@yahoo.de

К.и.н. Дугушина Александра Сергеевна, Музей антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук

Адрес: Музей антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук, г. Санкт-Петербург, Университетская наб., д. 3, Россия 199034

PhD **Alexandra S. Dugushina**, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences

Address: Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences, 3 Universitetskaya nab., St. Petersburg, 199034 Russia

e-mail: dygi@inbox.ru

К.и.н. Ермолин Денис Сергеевич, младший научный сотрудник отдела европейстики Музея антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук

Адрес: Музей антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук, г. Санкт-Петербург, Университетская наб., д. 3, Россия 199034

PhD **Denis S. Ermolin**, Junior Researcher at the Department of European Studies, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences

Address: Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences, 3 Universitetskaya nab., St. Petersburg, 199034 Russia

e-mail: denis.ermolin@gmail.com

К.ф.н. **Морозова Мария Сергеевна**, научный сотрудник отдела сравнительно-исторического изучения индоевропейских языков и ареальных исследований Института лингвистических исследований Российской академии наук (ИЛИ РАН)¹; старший преподаватель кафедры общего языкознания филологического факультета Санкт-Петербургского государственного университета (СПбГУ)², г. Санкт-Петербург

Адрес¹: Институт лингвистических исследований Российской академии наук, г. Санкт-Петербург, Тучков пер., д. 9, Россия 199004

Адрес²: Санкт-Петербургский государственный университет, филологический факультет, г. Санкт-Петербург, Университетская наб., д. 11, Россия 199034

PhD **Maria S. Morozova**, Research fellow at the Department of Comparative and Areal Linguistics of the Institute for Linguistic Studies, the Russian Academy of Sciences (ILI RAS)¹; Senior lecturer at the Department of General Linguistics of the Faculty of Philology, St. Petersburg State University (SPbSU)², Saint Petersburg

Address¹: Institute for Linguistic Studies, the Russian Academy of Sciences, 9 Tuchkov per., St. Petersburg, 199004 Russia

Address²: Saint Petersburg University, St. Petersburg State University, SPbSU, SPbU, 7/9 Universitetskaya nab., the Faculty of Philology, St. Petersburg, 199034 Russia

e-mail: morozovamaria86@gmail.com

К.и.н. **Новик Александр Александрович**, заведующий отделом европеистики Музея антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук¹; доцент кафедры общего языкознания филологического факультета Санкт-Петербургского государственного университета (СПбГУ)², г. Санкт-Петербург

Адрес¹: Музей антропологии и этнографии им. Петра Великого (Кунсткамера) Российской академии наук, г. Санкт-Петербург, Университетская наб., д. 3, Россия 199034

Адрес²: Санкт-Петербургский государственный университет, филологический факультет, г. Санкт-Петербург, Университетская набережная, д. 11, Россия 199034

PhD **Alexander A. Novik**, Head of the Department of European Studies, Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences¹; Ass. Prof. of Cultural and Social Anthropology and Albanian Philology at the Department of General Linguistics of the Faculty of Philology, St. Petersburg State University (SPbSU)², Saint Petersburg

Address¹: Peter the Great Museum of Anthropology and Ethnography (Kunstkamera), the Russian Academy of Sciences, 3 Universitetskaya nab., St. Petersburg, 199034 Russia

Address²: Saint Petersburg University, St. Petersburg State University, SPbSU, SPbU, 7/9 Universitetskaya nab., the Faculty of Philology, St. Petersburg, 199034 Russia

e-mail: njual@mail.ru; novik.petersburg@gmail.com